
 
                                    PROTOKÓŁ  Nr XXV/2013 
 

z XXV Sesji Rady Gminy Solec-Zdrój, odbytej w dniu 7 czerwca 2013r. w budynku administracyjnym 

Urzędu Gminy w Solcu-Zdroju, w godz. 8˚˚ do 11.ºº.  

 

                                Ad.1.  Otwarcia XXV Sesji Rady Gminy Solec-Zdrój dokonał  

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Stępień.  Przywitał obecnych  na Sesji  radnych powiatu, 

przedstawiciela Izby Rolniczej Zdzisława Juszczyka, radnych Rady Gminy, sołtysów i gości 

zaproszonych.   

       Przewodniczący Rady poinformował,  że na ogólny stan 15 –tu radnych obecnych jest   

12-tu , co stanowi   quorum uprawnione do podejmowania prawomocnych uchwał.  

Nieobecni na Sesji radni: Jacek Żółtak, Józef Zych i Adrian Babiarz. 

Lista obecności – w załączeniu. 

 

                               Ad.2. Następnie przewodniczący przedstawił porządek posiedzenia: 

 1. Otwarcie XXV Sesji Rady Gminy Solec-Zdrój. 

 2. Przyjęcie porządku XXV Sesji Rady Gminy Solec-Zdrój. 

 3. Przyjęcie Protokołu z  XXIV Sesji Rady Gminy. 

 4. Sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych na XXIV Sesji Rady Gminy    

    Solec-Zdrój. 

 5. Informacja o zarządzeniach wydanych przez Wójta Gminy. 

 6. Ocena zasobów pomocy społecznej. 

 7. Interpelacje i zapytania radnych.  

 8. Uchwała w sprawie wystąpienia Gminy Solec-Zdrój ze związku międzygminnego. 

 9. Uchwała w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego i objęcia udziałów w podwyższonym 

kapitale zakładowym spółki z ograniczoną odpowiedzialnością  „Zakład Gospodarki Odpadami 

Komunalnymi” z siedzibą w Rzędowie. 

10. Uchwała w sprawie zmiany Regulaminu utrzymania czystości i porządku w Gminie Solec-Zdrój. 

11.Uchwała w sprawie  ustalenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości 

za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników 

bezodpływowych i transport nieczystości ciekłych na terenie Gminy Solec-Zdrój. 

12. Uchwała w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o 

uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników 

bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych. 

13.Uchwała w sprawie Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Solcu-Zdroju. 

14. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy Solec-Zdrój na 2013 rok. 

15. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych. 

16. Wolne wnioski i zapytania. 

17. Zakończenie obrad. 

Porządek posiedzenia został przyjęty bez uwag, jednogłośnie.                    

                               Ad.3. Nikt z obecnych radnych nie zgłosił zastrzeżeń ani uwag do  

protokołu z  XXIV Sesji Rady Gminy.  

Protokół uznany został za przyjęty .       

 



                                Ad.4. Wójt Adam Pałys przedstawił sprawozdanie z wykonania  

uchwał podjętych na XXIV Sesji Rady Gminy Solec-Zdrój.  

Radni nie zgłosili żadnych uwag. 

Sprawozdanie - w załączeniu. 

                                Ad.5. Następnie Wójt  przedstawił informację o zarządzeniach  

wydanych  w okresie między Sesjami. 

Nie zgłoszono uwag ani zastrzeżeń.  

Informacja – w załączeniu. 

                                 Ad.6. Pani Justyna Gawior w imieniu  Wójta  Gminy przedstawiła dane dotyczące 

zasobów pomocy społecznej Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Solcu-Zdroju. 

                                Ad.7. W interpelacjach i zapytaniach radnych głos zabrali: 

Radny Jerzy Łukasiewicz: 

- W grudniu ub. roku wysłał  do starosty zapytanie czy Pan Andrzej Gądek jest radnym powiatowym? 

W odpowiedzi otrzymał informację, że aktualny skład Rady Powiatu znajduje się na stronie powiatu. 

Pan Andrzej Gądek nie figuruje tam jako radny powiatowy. Uważa, że nie powinien być zapraszany  

jako radny powiatu. 

Do radnego powiatowego Jerzego Kordosa zwrócił się  z pytaniem czy będzie robiona droga Zborów – 

Żuków? 

Radny Czesław Zeliasz: 

- Wykosić pobocza drogi Zborów, Zołcza i Ściegna. 

- Remont dróg rumem nic nie daje, ponieważ  podczas dużych opadów woda wymywa rum. 

- Wykosić pobocza dróg powiatowych. 

Radny Włodzimierz Grabda: 

- Po ostatnich opadach deszczu łąki i uprawy są zalane wodą. Nie można dojechać na pola ponieważ 

drogi polne są zniszczone. Wieś przeznaczyła część środków z funduszu sołeckiego na remont tych 

dróg i oczekuje, że Wójt dołoży brakujące środki. 

- Rzoska od strony Gadawy jest pełna wody. 

Radny Józef Nowak: 

- Wstawić most na drodze do p. Grabdy. 

- Utwardzić drogę od p. Łukasika do p. Lichoty. 

- Podnieść wyżej studzienki kanalizacyjne. 

- Kiedy będą wykonane prace porządkowe po zakończonej budowie kanalizacji? 

- Do powiatu: Niedrożne są rowy od skupu do Pułanek. 

Radny Stanisław Żelazny: 

- Z powodu dużych opadów zalane są pola Świniar, Ludwinowa i Wełnina. Czy straty będą spisywane i 

czy będą z tego tytułu odszkodowania? 

- Czy rozstrzygnięty jest przetarg na odbiór śmieci? 

- Poruszyć temat dalszej budowy drogi Kraków – Sandomierz. 

- Osobiście nie przeszkadza mu zwrot „radny powiatu” w stosunku do p. Gądka. 

Radny Jan Żubrowski: 

- Do 15 maja odbył się organizacyjny przegląd szkół. Czy zmieniła się liczba oddziałów szkolnych i 

etatów nauczycielskich? 

- Boisko za szkołą jest bardzo ładne, korzystają z niego dzieci. Jak będzie zagospodarowany teren przy 

boisku? Jest tam bardzo nisko i teren należałoby odwodnić lub podwyższyć. Trawę należy wykaszać 

co tydzień. Jak będzie rozwiązana sprawa przykopy? 



- Ulice Solca wyglądają ładnie, natomiast ulica biegnąca przy blokach jest bardzo zniszczona, są duże 

wyrwy. Kiedy będzie jej remont? 

- Mieszkańcy  ul. Szkolnej zapytują,  czy po oddaniu hali sportowej ulica ta będzie w dalszym ciągu 

jednokierunkowa? 

- Ile procent mieszkańców złożyło deklaracje i jakie są wyniki przeprowadzonego przetargu? 

- Zaplanować do budowy w 2014 roku ul. Klombową i ul. Kopernika. 

- Przy ul. Słonecznej konieczna jest budowa kanału burzowego. 

- Oświadczenia majątkowe składane do Urzędu Skarbowego umieszczane są również  

w BIP-ie. Budzi  to w społeczeństwie zazdrość i dyskusje. Czy podawanie ich do publicznej wiadomości 

jest konieczne i czy regulują to przepisy?  

- Wykosić pobocza dróg na Zagórzany i Piasek Mały. 

- Sprawa Pana Andrzeja Gądka ciągnie się już dłuższy czas. Stan wojenny rządził się różnymi prawami. 

Uważa, że Pan Gądek  udowodni, że nie był agentem i że nikomu krzywdy nie zrobił. Jako radny 

powiatu zrobił dużo dla gminy i jej mieszkańców. Nie przeszkadza mu ani jego obecność na sesji ani 

zwrot „radny powiatowy”. 

Radny Paweł Fortuna: 

- Poruszyć problem dalszej budowy drogi krajowej Kraków – Sandomierz. 

Radny Czesław Zeliasz: 

- W gminie Pacanów płaci się za śmieci 3 zł. od osoby, a od osób powyżej 5-iu  nie płaci się.  

Radny Jerzy Łukasiewicz: 

-  Pan Andrzej Gądek został uznany za  tajnego  agenta  prawomocnym wyrokiem sądu. 

Radny Jerzy Kopeć: 

- Ponawia wniosek o budowę drogi do p. Angelusa. 

- Przez Sułkowice przeszła potężna nawałnica. Gmina powinna ubiegać się o wsparcie finansowe u 

Wojewody. 

- Potrzebny jest samochód rumu w miejsce gdzie została przerwana droga. 

- Doprowadzić do lepszej przejezdności drogę Sułkowice  - Kików. 

Radny Jan Powroźnik: 

- Zrobić choć część drogi Żuków – Zborów. Można zaciągnąć na nią pożyczkę. 

Radny Włodzimierz Grabda: 

- Potrzeby są w każdej miejscowości. Nie jest zrobiona droga do p. Diabełka, do p. Parchatki, do 

którego prowadzi droga piaskowa. Proponuje sprawdzić stan dróg komisyjnie i wybrać do budowy te 

najpilniejsze. 

Radny Stanisław Doktór: 

- Odbyło się spotkanie z przedstawicielami WZMiUW w Kielcach w sprawie regulacji cieków na 

terenie gminy. Nie wszyscy zaproszeni z naszej gminy byli obecni. Będący przy oględzinach ekolog nie 

wyraził zgody na prowadzenie robót w okresie lęgowym ptaków. Prace odmuleniowe przewidziane są 

na miesiąc sierpień – wrzesień. 

- Czy będą odszkodowania i ulgi w podatku z tytułu zalania gruntów i zniszczeń spowodowanych 

gradem. 

- Wzdłuż zalewu w stronę p. Stefko prowadzi dróżka, którą należy  wykosić. 

Radny Kazimierz Pałys: 

- W woj. małopolskim  w stronę Szczucina rowy są wykoszone. 

- Droga do Żukowa miała być odbudowana po przeprowadzeniu scalenia. 

 



Radny Jerzy Łukasiewicz: 

- Nie mógł być obecny na całym spotkaniu w sprawie regulacji cieków. Uważa, że to radny 

wojewódzki Krzysztof Dziekan powinien przede wszystkim być obecny zarówno na spotkaniu jak i na 

sesjach rady gminy. 

               Ad.8. Przewodniczący  Czesław Stępień poinformował , że radni otrzymali  projekty 

uchwał  do zapoznania się. Odbyły się również  posiedzenia komisji stałych Rady Gminy , podczas 

których mieli możliwość zgłaszania swoich uwag, poprawek i wydać stosowną opinię.  

Wszystkie przedłożone projekty  otrzymały pozytywną opinię komisji. 

        Przewodniczący  odczytał uchwałę w sprawie wystąpienia Gminy Solec-Zdrój ze Związku 

Międzygminnego „NIDA 2000”  i poddał ją pod głosowanie. Za przyjęciem głosowało – 12 radnych, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 0 . 

Uchwała nr XXV/136/2013  – w załączeniu. 

                           Ad.9. Następnie Przewodniczący odczytał uchwałę w sprawie  podwyższenia kapitału 

zakładowego i objęcia udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym spółki z ograniczoną 

odpowiedzialnością „Zakład Gospodarki Odpadami Komunalnymi” z siedzibą w Rzędowie.   

Nikt z obecnych nie wniósł żadnych zastrzeżeń ani uwag.  

Poddana pod głosowanie została przyjęta 12-oma głosami „za”, 0 – przeciw, 

 0 - wstrzymujących się. 

Uchwała Nr XXV/137/2013 w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego i objęcia udziałów w 

podwyższonym kapitale zarobkowym spółki z ograniczoną odpowiedzialnością „Zakład Gospodarki 

Odpadami Komunalnymi” z siedzibą w Rzedowie – w załączeniu. 

                           Ad.10. Przewodniczący odczytał uchwałę  w sprawie zmiany regulaminu utrzymania  

czystości i porządku w Gminie Solec-Zdrój.  

Radny Jerzy Łukasiewicz zwrócił uwagę, że zgodnie z odczytaną uchwałą śmieci będą odbierane raz w 

miesiącu a powinny być – dwa razy: segregowane i niesegregowane. Mieszkańcy płacą za ich wywóz 

co miesiąc. 

Sekretarz Barbara Simon wyjaśniła, że w pierwotny regulamin zawierał zapis, że tylko w miejscowości 

Solec śmieci  będą odbierane co miesiąc , natomiast w pozostałych  miejscowościach  co drugi 

miesiąc. Obecnie zapis został ujednolicony  i odbiór śmieci będzie miał  miejsce co miesiąc na zmianę 

odpady segregowane i niesegregowane.  

W przypadku dwukrotnego odbioru śmieci w miesiącu cena  za ich odbiór musiałaby wzrosnąć 

dwukrotnie. 

Radny J. Łukasiewicz: Uważa, że comiesięczny  odbiór śmieci powinien być ujęty jako zapis przy 

ogłaszaniu przetargu. Wówczas okazałoby się jaka byłaby cena za wywóz. 

Pani B. Simon: Radni nie wnioskowali, aby śmieci były odbierane dwa razy w miesiącu.  

 Poddana pod głosowanie została przyjęta następującą ilością głosów: 

za przyjęciem  – 11 radnych, 

przeciw – 0 , 

wstrzymało się – 1 . 

Uchwała Nr XXV/138/2013 w sprawie zmiany Regulaminu utrzymania czystości i porządku w Gminie 

Solec-Zdrój – w załączeniu. 

                             Ad.11. Odczytana i poddana pod głosowanie uchwała w sprawie ustalenia górnych 

stawek opłat za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych i opróżnianie zbiorników 

bezodpływowych została przyjęta bez uwag, głosowaniem: 

Za przyjęciem – 12 głosów, 



Przeciw – 0 głosów, 

Wstrzymało się – 0 głosów. 

Uchwała Nr XXV/139/2013 w sprawie ustalenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 

nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników 

bezodpływowych i transport nieczystości ciekłych – w załączeniu. 

                              Ad.12. W dalszej kolejności Przewodniczący odczytał i poddał pod głosowanie 

uchwałę w sprawie wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o zezwolenie na 

działalności w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych.  

Uchwała została przyjęta 12-oma głosami ”za”, 0 – przeciw, 0 – wstrzymujących się. 

Uchwała Nr XXV/140/2013 w sprawie określenia wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca 

ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników 

bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych – w załączeniu. 

                                Ad.13. Odczytana i poddana pod głosowanie uchwała w sprawie Statutu Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej nie budziła zastrzeżeń radnych i została przyjęta : 

Za  przyjęciem – 12 głosów, 

Przeciw – 0 głosów, 

Wstrzymało się  - 0 głosów . 

Uchwała Nr XXV/141/2013 w sprawie Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Solcu-Zdroju 

– w załączeniu. 

                               Ad.14. Następnie Przewodniczący odczytał i poddał pod głosowanie uchwałę w 

sprawie zmiany budżetu Gminy Solec-Zdrój na 2013 rok. Za przyjęciem uchwały głosowało – 12 

radnych, przeciw – 0 , wstrzymało się – 0 . 

Uchwała nr XXV/142/2013 w sprawie zmiany budżetu Gminy Solec-Zdrój na 2013 rok – w załączeniu. 

                              Ad.15. Odpowiedzi na zgłoszone zapytania i interpelacje radnych  udzielili: 

Wójt Gminy Adam Pałys: 

- Nie czuje się uprawniony, aby rozstrzygać kwestię czy Pan Andrzej Gądek jest radnym powiatu czy 

nie. 

- W budżecie nie planowano środków na  dofinansowanie budowy drogi Żuków – Zborów. Była 

podjęta uchwała intencyjna, która deklarowała kwotę 100 tys. zł dofinansowania ze strony Gminy  w 

przypadku budowy „schetynówek”. Niestety „schetynówki” nie były realizowane. Uważa, że powiat 

może zrobić część drogi na Żuków w ramach środków, które posiada na to zadanie. 

- Pobocza dróg gminnych są w trakcie wykaszania. 

- Gmina zgłosiła do Wojewody wszystkie podtopienia i zniszczenia dróg. W gospodarstwach w 

których wystąpiły starty powyżej 30% będą spisywane protokoły. Nie przewiduje żadnych 

odszkodowań dla rolników. Odbył się odjazd wszystkich dróg i miejsc zalanych, sporządzona jest 

dokumentacja fotograficzna. Warunkiem uznania szkód  spowodowanych nadmiernymi opadami jest 

odpowiednia ilość opadu, którą stwierdza Instytut Meteorologii. 

- Konserwacja cieków powinna usprawnić drożność i spływ dużej wody. 

- Przepust na drodze do p. Grabdy był zgłoszony do wykonania. 

- Studzienki przy drodze do Lichoty i Łukasika są teleskopowe i można regulować ich wysokość. W 

najbliższych dniach na miejscu robót będzie obecny p. Machnik. 

- Odbyło się otwarcie ofert na wywóz odpadów. Złożone zostały dwie oferty i są w trakcie 

sprawdzania . Umowa na usługi będzie zawarta do czerwca 2014 r. ponieważ jest szansa, że ruszy 

wówczas zakład w Rzędowie. 

- W sprawie budowy drogi Kraków – Sandomierz wielokrotnie były składane interpelacje. 



Zmiana przepisów wymusiła zmiany w projekcie, w związku z czym niektóre odcinki drogi 

zaplanowane są z ekranami wyciszającymi. 

- Ilość etatów nauczycielskich i oddziałów szkolnych pozostała taka sama. 

- Boisko zostało przystosowane tylko do gry. Trawa koszona jest na bieżąco, jednak po ostatnich 

opadach nie można wjechać  ciągnikiem. Na razie nie będą robione żadne prace oprócz utwardzenia, 

chyba, że będzie możliwość uzyskania dofinansowania. W sierpniu 2013 r. nastąpi odbiór hali. 

- Ostatnie opady wyrządziły dużo szkód w sadach, plantacjach truskawek. 

- Droga przed blokiem czyli ul. Cicha jest własnością gminy. Ulice Cicha, Klombowa, Kopernika, 1 Maja  

planowane są do zrobienia w ramach jednego projektu zagospodarowania przestrzeni w 

miejscowości Solec-Zdrój. 

- Na ul. Szkolnej  pozostanie ruch jednokierunkowy z uwagi na bezpieczeństwo dzieci dojeżdżających 

autobusem szkolnym. 

- Spłynęło ponad 70%  deklaracji, w dalszym ciągu napływają, niektóre są zmieniane. 

- Publikacja oświadczeń majątkowych w BIP-ie jest obowiązkiem ustawowym. 

- Będzie ponowiony wniosek w sprawie budowy drogi krajowej. 

- Do marszałka został złożony wniosek o środki finansowe na drogę do p. Angelusa. Do chwili obecnej  

nie ma żadnej odpowiedzi. 

- Szkody spowodowane opadami należy zgłaszać do referatu rolnictwa. 

- Drogę Zborów – Żuków powiat może wykonać w ramach posiadanych środków. Starosta obiecał ją 

zrobić po przeprowadzeniu scalenia, w związku z czym wystąpi z odpowiednim wnioskiem do 

powiatu. 

- Droga obok zalewu będzie robiona w ramach projektu zagospodarowania przestrzeni Solca. 

Utrzymanie zalewu i terenu przylegającego, w tym koszenie trawy, należy do dzierżawcy. 

- Czyszczenie rowów przydrożnych należy do zarządcy drogi,  rowów melioracyjnych do ŚZMiUW w 

Kielcach. 

Radny powiatu Jerzy Kordos: 

- Upominał się o drogę Zborów – Żuków. Od starosty otrzymał odpowiedź, że jeżeli gmina 

dofinansuje budowę to będzie robiona. 

- W gminie Pacanów ustalono  opłatę za śmieci w wysokości 3 zł od osoby i 10 zł za niesegregowane. 

- Interweniował w sprawie czyszczenia Rzoski w ŚZMiUW, skąd otrzymał odpowiedź, że z uwagi na 

okres ochronny należy wstrzymać się  z pracami . 

- Powiat nie posiada środków na wykaszanie poboczy dróg powiatowych. Wykaszane będą jedynie 

skrzyżowania. 

   Wójt Adam Pałys  proponuje, że w zamian za budowę drogi Zborów – Żuków, gmina wykosi 

pobocza dróg powiatowych. 

- Powiat nie posiada środków na utrzymanie rowów. 

                 Ad.16. W wolnych wnioskach głos zabrali: 

       Przewodniczący Rady Czesław  Stępień przywitał przedstawiciela CARITAS i zwrócił się do 

zebranych z prośbą o pozostanie po zakończeniu sesji na spotkanie informacyjne, na którym zostanie 

przedstawiona  oferta bezpłatnego wsparcia w obszarach właściwych ekonomii społecznej. 

Pan Jerzy Łukasiewicz: 

-O wykaszanie poboczy radni powiatu dbają przed wyborami. 

Pani Krystyna Liwara: 

- Wyjaśnić sprawę użyczenia świetlicy. 

Wójt: Należy informować Wójta o odbywających się tam spotkaniach czy imprezach. 



 

Pan Czesław Zeliasz: 

- Dlaczego nad zalewem nie obowiązuje cisza nocna? 

Wójt: Cisza nocna ustawowo obowiązuje wszędzie. 

Pan Wiesław Sowiński: 

- Co powiedzieć rolnikom, że nie dostaną odszkodowań za straty spowodowane  nadmiernymi 

opadami. 

Pan Andrzej Gądek: 

- Terminy sesji są publicznie ogłaszane i nie musi być zapraszany na sesję, skoro budzi to tyle 

kontrowersji. 

- Niedopuszczalne jest, aby powiat nie wykaszał poboczy dróg. Taki stan jest zagrożeniem 

bezpieczeństwa. 

- Radny wojewódzki składał wiele interpelacji  i zabiegał o konserwację cieków i budowę drogi 

krajowej. 

Pan Zdzisław Juszczyk: 

- Dołek przy drodze przy posesji p. Dudy nie był od kilku lat czyszczony. 

- Dlaczego student może być odliczony od opłaty za śmieci a uczeń mieszkający w internacie nie? 

- Gdzie wrzucać pampersy? 

- Kto jest właścicielem kamieniołomu w Piestrzcu? 

Pani Kopeć Mieczysława: 

- Kiedy będzie droga do p. Zembali i p. Grabdy? 

- Ustawić tablicę informacyjną przy przystanku w Pułankach. 

Pan Artur Cygan: 

- Wyjaśnił, że usuwanie awarii na przyłączu do sieci należy do odbiorcy. 

Pan Stanisław Doktór: 

- Jaka jest sytuacja na Dąbrówce? 

- Radny wojewódzki powinien od czasu do czasu pojawiać się na sesjach rady gminy. 

Pan Wiesław Sowiński: 

- Należy podwyższyć drogę w miejscu gdzie znajduje się drewniany most. 

Pan Jerzy Łukasiewicz: 

- Nie jest złośliwością wytykanie radnemu wojewódzkiemu, że na naszej gminie nic nie robi. Powinien 

przychodzić na sesje. 

Wójt Adam Pałys: 

- Wszystkie szkody spowodowane opadami deszczu będą spisywane. 

- Nie widzi celowości podwyższania drogi przy moście, ponieważ woda opadnie i wszystko wróci do 

poprzedniego stanu. 

- W sprawie dołka przy p. Dudzie nic nie wie, musi się zapoznać z przedstawioną sytuacją. 

- Studenci rzadko przyjeżdżają do domu, natomiast uczniowie są w domu w każdy dzień wolny od 

nauki. 

- Pampersy stanowią odpad zmieszany.  

- Kamieniołom w Piestrzcu nie ma właściciela . Pan Sztuk  nie ma koncesji na wydobywanie stamtąd 

kamienia. Obiecał, że w zamian za pobrany przez niego kamień zrobi drogę, niestety nie wywiązał się 

ze zobowiązania. 

- Droga do p. Zembali i Grabdy będzie wykonana do 15 lipca br. 



- Tablice informacyjne będą robione przez pracowników zakładu komunalnego i zamontowane w 

wyznaczonych miejscach.  

- Przyłącza należą do właściciela posesji  i jego awarię musi usunąć odbiorca we własnym zakresie. 

                      Ad.17. W związku z wyczerpaniem się porządku obrad Przewodniczący  Czesław Stępień  

dokonał zamknięcia XXV Sesji Rady Gminy Solec-Zdrój. 

 

 

Protokołowała                                                                            Przewodniczący Rady 

Danuta Grabda                                                                                Czesław Stępień  

 
 


